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ACTA DE LA REUNIÓ EXTRAORDINÀRIA DE LA 

COMISSIÓ DE PROFESSORAT DE LA FACULTAT DE GEOGRAFIA I HISTÒRIA 
 
Núm. de la sessió: 6/2021 
Dia: 25 de maig de 2021 
Hora: De 11,30 a 12,45 h (sessió no presencial mitjançant Teams) 
 
Assistents: 
Ricardo Piqueras Cespedes, president 
Camila Olga del Mármol Cartaña 
Enric Ciurans Peralta 
Mireia Comas Via 
Jaume Dantí Riu 
Lluís Frago Clols 
Queralt Solé Barjau 
Joan Tort Donada 
María José Lorenzo Céforo 
Àngels Ibáñez Andújar, secretària 
 
Han excusat la seva absència 
Mireia Comas Via 
 
Ordre del dia 
 
1. Proposta d’amortització sol·licitada per Vicerectorat sobre les peticions de renovació i de 
places a concurs de professorat associat per al curs 2021-22 
2. Aprovació proposta de tribunal de la  plaça de Lector Serra Hunter 2020 d’Història 
Medieval. 
 
Desenvolupament de la sessió 
 
1. Proposta d’amortització sol·licitada per Vicerectorat sobre les peticions de renovació i 
de places a concurs de professorat associat per al curs 2021-22 
 
Com a introducció, abans de passar al primer punt de l’ordre del dia, el president informa de 
l’ordre del dia de la Conferència de Degans de divendres vinent perquè pensa que és important 
encara que no sap ben bé el seu contingut:  

- Reconeixement tasca de responsables acadèmics durant la pandèmia 
- Convocatòria del Ministeri per als postdocs. 

 
Pel que fa al sentit de realitzar la reunió d’avui és, arran de l’escrit rebut pel Vicerector,  la 
necessitat d’amortitzar un major nombre de crèdits d’associats segons les incorporacions a 
temps complert que es preveuen i que, segons el vicerector, cap departament ha reduït la 
demanda d’associats (Annex 1). 
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El vicerector ens demana que intentem fer aquest esforç enguany segons el marge de 
maniobra de cada departament en relació a: 

- Limitar les reduccions per recerca 
- Impartició de 32 de crèdits per aquells que no acreditin la recerca 
- Canvis en la planificació de grups. 

El degà recorda als caps de departament que les reduccions per recerca es poden fer només si 
es poden complir els encàrrecs docents. Com ja es va comentar en la reunió anterior, el Decret 
Wert està vigent en els dos sentits: de reducció docent per una banda i també d’increment si 
la recerca no la tenen acreditada per l’altra. 
 
Com es pot veure en el seu escrit, el vicerector reconeix que encara no té el coneixement de 
la situació de cada departament i per això diu que serà prudent si hi ha una justificació clara i 
consistent però que tinguem en compte que, si no es fa enguany, es farà el curs vinent després 
de les reunions sectorials amb cada departament. 
 
Per això, el degà demana als caps de departament que intentin clarificar al màxim les 
necessitats de força docent del curs 2021-2022, equilibrades amb les jubilacions i les situacions 
sobrevingudes i que cada departament sàpiga què fa cada professor segons la seva situació 
docent, de recerca i de gestió. 
  
El cas és que enguany podem intentar guanyar temps però hem de tenir clar que haurem de 
fer l’exercici i està clar que no tot s’ha de cobrir amb associats o podem fer un esforç per 
equilibrar la situació i un més efectiu repartiment de la càrrega docent. 
 
El Dr. Enric Ciurans comenta que el Departament d’Història de l’Art amortitzarà tres places 
d’associat si guanyen els concursos que estan pendents (2 SH i 1 UB). Torna a comentar que si 
s’implementa un programa d’associats de 4r tipus no passaria això. El degà respon que, en tot 
cas, seria un programa de promoció per al segon semestre que no s’ha concretat ni sabem 
l’abast.  
 
El Dr. Jaume Dantí comenta que aquesta anàlisi ja l’han feta bastant acuradament al 
Departament d’Història i Arqueologia i la proposta presentada no és una carta als reis. El 
departament ja té en compte la situació i aquest curs vinent es faran menys reduccions per 
recerca. Segurament es pot afinar però ja hem fet aquesta reflexió. Hi ha alguna secció que 
redueix inclús 4 associats.  
 
El Dr. Joan Tort comenta que s’ha de tenir en compte el context de cada departament perquè, 
per exemple al Departament de Geografia, estarà la suspensió del contracte de l’Ana Torres i 
l’excedència sobtada del Dr. Joan López Bustins. 
 
La Dra. Camila del Mármol comenta que ja han presentat una carta justificant la necessitat 
d’impartir 640 crèdits i que estan demanant 604 només. 
 
El Dr. Lluís Frago, com a representant del col·lectiu de personal temporal, comenta que poden 
entendre que si entra gent a temps complert s’hagi de reduir el col·lectiu de personal temporal. 
Ara bé, si els lectors no poden reduir la docència per fer recerca i estades serà més problemàtic 
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per després presentar-se als concursos d’agregats. A més a més, el no desdoblar grups és un 
greuge a la qualitat docent (sempre que estiguem dintre de la normativa amb els números de 
matrícula a la mà).  En total que s’hauria de tenir una certa consideració per a aquest col·lectiu 
i les necessitats per a promocionar-se. 
 
La Dra. Queralt Solé pregunta què preval el PDA o el Decret Wert. El degà respon, com ja s’ha 
dit en altres reunions que el Decret Wert està vigent. Qualsevol professor que compleixi els 
requisits pot reduir a 16 crèdits però la contrapart és que també s’han d’aplicar els 32 crèdits 
a la força docent del departament. En principi s’hauria d’aplicar el PDA perquè s’ha d’intentar 
ser conseqüent amb el tema. 
 
Com a conclusió, es decideix que cada departament justifiqui les necessitats de força docent 
en relació a l’escrit del vicerector explicant la impossibilitat de fer cap retallada en la proposta 
enguany i, a més a més, s’enviarà també l’escrit justificatiu conjunt en la línia del tramès pel 
Dr. Enric Ciurans (Annex 2).  
 
2. Aprovació proposta de tribunal de la  plaça de Lector Serra Hunter 2020 d’Història 
Medieval. 
 
S’estudia la proposta de tribunal de la plaça de Lector Serra Hunter 2020 d’Història Medieval 
i la Comissió acorda aprovar-la (Annex 3). 
 
Abans de donar-la per finalitzada la reunió i, atès que serà la darrera en la que participa el Dr. 
Lluís Frago,  li agraïm la seva dedicació i bona disposició en les seves intervencions en aquesta 
comissió.  
 
El president aixeca la sessió, de la qual, com a secretària, estenc aquesta acta amb el seu 
vistiplau 
 
La secretària Vist i plau 
 El president 
 
 
 
 
 
 
 
Àngels Ibáñez Andújar Ricardo Piqueras Cespedes 
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